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Protokół Nr XXXIII/18 

z XXXIII sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 25 maja 2018 roku 

 

W dniu 25 maja 2018 r. na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 13, nieobecny- Wiesław 

Sobolewski i Marcin Kieżel. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko, 

Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski oraz goście 

zgodnie z załączonymi listami obecności.  

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – sala konferencyjna w Urzędzie Gminy w Janowie.. 

Czas trwania obrad: 10.00 – 12.40 

 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał pracowników gminy, Radnych oraz gości: Starostę Sokólskiego Pana Piotra Rećko, 

Radną Powiatową Panią Bożenę Jolantę Jelską-Jaroś oraz byłego sołtysa wsi Franckowa Buda 

Pana Witolda Kawę. W sesji uczestniczy młodzież ze wsi Kizielany. Stwierdził, że na stan 15 

radnych, w sesji uczestniczy 13, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

 Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił o wprowadzenie punktu 3 jako: „Wystąpienie Starosty Powiatowego Pana 

Piotra Rećko dotyczącego inwestycji drogowych na terenie gminy Janów”. Przewodniczący 

Rady zaproponował aby zmiany w porządku obrad został po każdym wprowadzeniu nowego 

punktu przegłosowane przez Radę Gminy. Za wprowadzenie punktu 3 do porządku sesji Radni 

opowiedzieli się jednogłośnie.  

Następnie Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski wniósł o wprowadzenie po punkcie 9 punktu 

10 jako: „ podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i 



doradców zawodowych zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Janów”. Za wprowadzeniem tego punktu do porządku sesji Radni opowiedzieli się 

jednogłośnie. Wprowadzenie następnego punktu 11 jako: „w sprawie odwołania członka 

komisji rewizyjnej Rady Gminy Janów” oraz punkt 12 jako: „w sprawie odwołania członka 

komisji rolnictwa i drogownictwa Rady Gminy Janów”. Za wprowadzeniem tych dwóch 

punktów do porządku sesji opowiedziało się 12 Radnych przy 1 głosie wstrzymującym. 

Następnie Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko oraz trzech Radnych  w związku z zaistniałą 

sytuacją wnieśli o wykreślenie z porządku sesji punktu 10, „w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Rady Gminy Janów”.    

 

Następnie porządek obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wystąpienie Starosty Powiatowego Pana Piotra Rećko dotyczącego inwestycji 

drogowych na terenie gminy Janów. 

4. Informacja z pracy Wójta Gminy Janów. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Janów na 2018 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów 

na lata 2018-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Janów za 2017 

rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za zajecie pasa 

drogowego dróg gminnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkaniowego nr 

2 stanowiącego własność Gminy Janów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i 

doradców zawodowych zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Janów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Janów. 



13.Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rolnictwa i Drogownictwa 

Rady Gminy Janów. 

14. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

3.WYSTĄPIENIE STAROSTY SOKÓLSKIEGO PANA PIOTRA REĆKO 

DOTYCZĄCE INWESTYCJI DROGOWYCH NA TERENIE GMINY JANÓW. 

 

Głos zabrał Starosta Sokólski Pan Piotr Rećko. Na wstępie podziękował za udział w 

realizacji i odbiorze inwestycji na drodze powiatowej Białousy-Rozedranka. Starosta pokrótce  

przedstawił przebieg realizacji inwestycji i problemy zaistniałe w jej realizacji. Następnie 

przedstawił założenia projektu inwestycji na terenie gminy Janów. Projekt dotyczy 

modernizacji dróg powiatowych: ulicy Trofimowskiej od ronda do końca miejscowości Janów, 

drogi Budno-Nowinka oraz Trofimówka-Franckowa Buda-Wyłudki. Starosta przedstawił 

problemy napotkane przy realizacji tego projektu w roku ubiegłym. Starosta zwrócił się z 

prośbą do Radnych o wsparcie realizacji tego projektu. Przedstawił potencjalne koszty 

realizacji i wartość przyznanego dofinansowania, czyli 2 750 000 zł. 

 

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski- zapytał co z drogą Bogusze-Trzcianka 

Starosta Sokólski Pan Piotr Rećko udzielił odpowiedzi, mówiąc, że droga ta zostanie w 

100% ukończona. W tej chwili możliwości finansowe pozwoliły na wykonanie odcinka 

Sokółka-Bogusze wraz z przebudową mostu na Sokołdzie. Ograniczenie inwestycji 

spowodowane jest dużym wzrostem cen masy bitumicznej i kosztów robocizny. Starosta 

obiecał dokończenie tej inwestycji. 

Radna Powiatowa Pani Bożena Jolanta Jelska-Jaroś – podziękowała Staroście za przybycie 

i wsparcie idei przebudowy drogi Trofimówka-Franckowa Buda-Wyłudki. 

 

Wobec braku dalszych pytań do Starosty. Starosta podziękował za możliwość 

wystąpienia na sesji Rady Gminy. 

 

Starosta Pan Piotr Rećko i Radna Powiatowa Pani Bożena Jolanta Jelska-Jaroś oraz były sołtys 

wsi Franckowa Buda Pan Witold Kawa opuścili posiedzenie sesji 

 



4. INFORMACJA Z PRACY WÓJTA GMINY JANÓW. 

 

 Informację przedstawił Wójt Gminy Janów Pan Czesław Jan Kiejko. Powiedział, że 

środki finansowe gminy są jakie są natomiast środki które pozyskujemy z zewnątrz to nie jest 

takie łatwe aby je pozyskać. Trzeba pamiętać że do każdej inwestycji trzeba dołożyć swoje 

pieniądze. Wymogi projektu są przeogromne a potem po zakończeniu inwestycji mamy z tego 

kontrolę. W tej chwili mieliśmy kontroli aż 5. Wyniki z kontroli są pozytywne. Nie prowadzimy 

inwestycji bez środków unijnych. Pozyskanie środków unijnych wygląda w ten sposób, że są 

wytyczne co trzeba spełnić jakie warunki i musimy to spełnić i wtedy nasz wniosek przechodzi 

do następnej tury i do następnego rozpatrzenia. Takim przykładem są wnioski złożone na 

przedszkole. Następnie został odebrany odbiór techniczny budynku po byłych elektrykach. 

Trwają jeszcze prace poprawkowe. Osoby, które z równych przyczyn będzie miały gdzie 

zamieszkać. Kolejna sprawa to hydrofornia, układane są płytki na wjeździe do hydroforni, 

wykańczane są wnętrza i już niedługo zostanie oddana do użytku.  

W poniedziałek zostanie podpisana umowa na wykonanie oczyszczalni ścieków. Nasza 

oczyszczalnia jest przestarzała.  

Trwają prace przy budowie targowiska. Mieliśmy nieprzyjemną sytuację ponieważ Pan 

Tadeusz Puzanowski napisał do inspekcji nadzoru budowlanego. Przyjechała kontrola i 

przeprowadziła kontrolę. Wójt powiedział, że zrobi wszystko aby te targowisko powstało. 

Jeśli chodzi o drogi dojazdowe do gospodarstw to robimy 8 przepustów. To są przepusty które 

są już popękane i dlatego te przepusty będziemy wymieniać na nowe.  

Udało się zrobić drogę w Nowym Janowie została ona podsypana destruktem i z tego się bardzo 

cieszymy, a w przyszłym tygodniu zostanie wylany asfalt z Sitkowa do Ostrej Góry. 

Przymierzamy się do poprawienia ulicy Ogrodowej jak również będziemy poprawiać 

bezpieczeństwo na łuku w Nowowoli. Środki zostaną pozyskane z dróg wojewódzkich.     

 

5. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

 

Radny Gminy Pan Alfred Turel – zapytał dlaczego to my musimy wykupić działkę pod drogę 

w Nowowoli. Drogi wojewódzkie miały 500 tyś. na parking, a 20 tyś. na wykupienie działki 

nie mają? 

Radny Gminy Pan Zdzisław Szacki – zapytał, czy droga do Nowinki obejmuje wieś Budno 

 



Wójt Gminy Pan Czesław Jan KIejko - udzielił odpowiedzi, że nie obejmie wsi Budno i że 

te pytania trzeba kierować do Starostwa i do Pana Pula   

Wójt Gminy Pan Czesław Jan KIejko –udzielił odpowiedzi dla Radnego Pana Alfreda 

Turela, mówiąc, że 500 000 zł przeznaczone na parking przez drogi wojewódzkie to nie jest 

żaden wymysł tylko zostało to sprowadzone, że odcinek od ronda do ulicy Kościelnej jest 

bardzo niebezpieczny i że należy w tym miejscu wybudować parking 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – zapytał, czy jak będzie robiona droga do 

Franckowej Budy to czy jest możliwość wyasfaltowania drugą część Trofimówki 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan KIejko –udzielił odpowiedzi, że ceny asfaltu wzrosły bardzo 

mocno i w tej chwili nie stać nas będzie na poprawienie tych dróg. Gdyby ceny były jak 3 lata 

temu to byśmy te drogi przebudowali w ramach tej inwestycji.  

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – sprawa znaków na koloniach kiedy będą 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odpowiedział, iż odpowiedz udzielona zostanie po 

sesji 

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE GMINY JANÓW NA 

2018 R. 

 

 Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż 

wraz z zaproszeniami Radni otrzymali projekt zmiany w budżecie gminy na rok 2018. Dzisiaj 

przed sesją zostały rozdane zestawienie inwestycji, które są już ujęte w budżecie w załączniku 

inwestycyjnym tylko z rozpisaniem na poszczególne inwestycje, kiedy jest termin płatności i 

kiedy termin składania wniosków. 

Skarbnik zaczęła od objaśnień tej uchwały którą Radni otrzymali wraz z zaproszeniem. Jeśli 

chodzi o plan wydatków to są tylko dwie zmiany. Pierwsza zmiana to zmiana polegająca na 

tym że wprowadzono do budżetu 21 000 zł na zakup działki w Nowowoli. Działka docelowo 

zostanie przekazana do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku na potrzeby 

przebudowy zakrętu na drodze przed miejscowością Nowowola. Następna zmiana to jest 

zwiększenie wartości wkładu własnego dotyczącego inwestycji „Rozbudowa oczyszczalni 

ścieków w Janowie”. W wyniku przeprowadzonego przetargu na w/w inwestycję jej wartość 

wzrosła o kwotę 147 600 zł. Ogólny koszt zadania wynosi 1 010 100 zł.  

Od chwili kiedy zostały wysłanie zaproszenia pojawiły się następujące zmiany. Został złożony 

wniosek do programu „Rekultywacja gruntów rolnych na drogę rolniczą w miejscowości 

Gabrylewszczyzna”. Otrzymaliśmy dofinansowanie na tą drogę. Ogólny koszt tej inwestycji to 



368 973,12 zł. To jest dofinansowanie z udziałem 50%, czyli 184 486,56 zł. tyle musimy 

dołożyć z urzędu gminy. Oprócz tego został nierozstrzygnięta sprawa z Kizielanami. W 

pierwszej wersji przyjęliśmy do budżetu i tyle na chwilę obecną jest dofinansowanie ze 

środków unijnych to 517 532 zł. Po podpisaniu umowy, kwota dofinansowania to 666 944 zł. 

Jeśli chodzi o kosztorys na tą rewitalizację to 813 345,97 zł., a najtańsza oferta to jest 1 040 

000 zł. Pan Pórzecki przedłużył o kolejny miesiąc podpisanie umowy z wykonawcą. Minęło 

już 30 dni  od przetargu i trzeba coś postanowić w tym temacie. Zwiększenia ze środków 

unijnych na to nie dostaniemy, możemy tylko zwiększyć kwotę ze środków własnych a to jest 

kwota 226 654 zł. Radni znają budżet i wiedzą jak to wszystko wygląda. Zadłużenie na koniec  

maja wynosi 5 822 646 zł. Zmiany o których mowa nie mają pokrycia w budżecie, nie ma 

wolnych środków, nie możemy zmniejszyć innych wydatków na te poszczególne zadania, 

dlatego jeżeli cokolwiek Radni postanowią to będzie tylko i wyłącznie finansowanie z kredytu. 

Jeśli przystąpimy do wszystkich tych inwestycji to kolejne 3 miliony z kredytu. Skarbnik 

Gminy powiedziała żeby nie podejmować zobowiązań wobec drogi ponieważ musimy to 

przełożyć na następną sesję bo my nie wiemy jaki jest wkład z budżetu gminy na tą drogę. Ona 

jest potrzebna ale na dzień dzisiejszy nie mamy pieniędzy. Może trzeba wymusić na Staroście 

że ten wkład jest dla nas sztywny że dokładamy tylko 1 500 000 i ani grosza więcej. A to co 

więcej niechaj Starostwo dokłada z własnych środków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w posiedzeniu sesji 11.25 - 11. 40  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski po wznowieniu sesji zaproponował aby 

zmiany wprowadzane do budżetu gminy na rok 2018 przedstawione przez Panią Skarbnik 

zostały przegłosowanie przez Radnych.  

Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała proponowane zmiany budżetu gminy.  

Pierwsza zmiana to zakup działki w Nowowoli za 21 000 zł pod inwestycję przebudowy zakrętu 

na drodze przed miejscowością Nowowola. 

Za wprowadzenie zmiany w budżecie opowiedziało się 11 Radnych przy 2 głosach 

przeciwnych. 

 

Druga zmiana to zwiększenie naszego wkładu własnego na inwestycję rozbudowa oczyszczalni 

ścieków w Janowie. Po przetargu zwiększyła się wartość inwestycji i musimy dołożyć z 

własnych środków budżetowych 147 600 zł. W poniedziałek ma być podpisana umowa.  

Za wprowadzenie tej zmiany do budżetu Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 



Trzecia zmiana dotyczy modernizacji drogi rolniczej w miejscowości Gabrylewszczyzna z 

programu rekultywacji gruntów rolnych. Ogólna wartość tej inwestycji to 368 973 zł. Nasz 

wkład  to 50 %  tj.: 184 486,56 zł.  

Za wprowadzenie tej zmiany do budżetu 4 Radnych było przeciwnych, przy 9 głosach 

wstrzymujących. 

 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejo zabrał głos mówiąc aby ten temat odłożyć na następne 

posiedzenie sesji Rady Gminy.  

 

Czwarta zmiana jaką przedstawiła Pani Skarbnik dotyczy rewitalizacji wsi Kizielany. 

Zwiększamy nasz wkład własny o kwotę 226 654 zł.  

Za wprowadzenie tej zmiany do budżetu opowiedziało się 9 Radnych przy 4 głosach 

wstrzymujących. 

 

Następnie Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały nr XXXIII/207/18 w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2018 rok, który został poddany pod głosowanie. Za podjęciem 

uchwały opowiedziało się 10 Radnych przy 3 głosach wstrzymujących. 

Uchwała Nr XXXIII/207/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok jest 

załącznikiem do protokołu. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY JANÓW NA LATA 2018-2028. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż 

zweryfikuje te wszystkie dane, które były odczytane w poprzednie uchwale czyli plan 

dochodów budżetu, wydatków, zadania majątkowe oraz przychody i rozchody. Zostanie 

uaktualnione w załączniku WPF. Pani Skarbnik chciała zwrócić uwagę na przedsięwzięcia 

ponieważ na ubiegłej sesji wprowadzono do wykazu przedsięwzięć takie zadania jak 

„Biebrzański Selektywny System Zbiórki Odpadów” i tu zgodnie z pismem Prezesa Biomu na 

rok 2019 i 2020 należało wstawić wkład na budowę PSZOKU w Janowie, ale po rozmowie z 

Panem Prezesem Biomu okazało się że to Związek Gmin Kumiałka-Biebrza pokryje koszty 

budowy PSZOKU w Janowie. I my teraz usuwamy tą inwestycję z budżetu naszego. Wobec 

braku uwag został odczytany projekt uchwały nr XXXIII/208/18 w sprawie zmiany 



Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów na lata 2018-2028, który został poddany pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/208/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Janów na lata 2018-2028 jest załącznikiem do protokołu. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENA ABSOLUTORIUM DLA 

WÓJTA GMINY JANÓW Z TYTUŁU WYKONANIA BUDŻETU GMINY JANÓW ZA 

2017 ROK. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż na 

poprzedniej sesji Radni zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu i ze 

sprawozdaniem finansowanym. W międzyczasie wpłynęła opinia z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  z wykonania budżetu. Komisja Rewizyjna zaopiniowała budżet za rok 2017 i 

RIO również zaopiniowała budżet za rok 2017 i dlatego przygotowana została uchwała Rady 

Gminy, która postanawia udzielić absolutorium dla Wójta Gminy Janów. Wobec braku uwag 

został odczytany projekt uchwały nr XXXIII/209/18 w sprawie udzielenia absolutorium Wójta 

Gminy Janów z tytułu wykonania budżetu Gminy Janów na 2017 rok, który został poddany pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 8 Radnych przy 4 głosach przeciwnych i 

1 głosie wstrzymującym.  

Uchwala Nr XXXIII/209/18 w sprawie udzielenia absolutorium Wójta Gminy Janów z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Janów na 2017 rok jest załącznikiem do protokołu. 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ W SPRAWIE USTALENIA 

OPŁAT ZA ZAJECIE PASA DROGOWEGO DRÓG GMINNYCH. 

 

Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż na 

poprzedniej sesji podejmowaliśmy uchwałę w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. Niestety jeden paragraf naszej uchwały został zakwestionowany prze Wydział 

Nadzoru i Kontroli Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku i zgodnie z ich 

sugestią postanowiliśmy ten paragraf zmienić. Chodzi o to że w uchwale nie ma zgodnych 

zapisów z ustawą o drogach publicznych. Dlatego musimy podjąć tą uchwałę. 

Wobec braku uwag został odczytany projekt uchwały nr XXXIII/210/18 zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia opłat za zajecie pasa drogowego dróg gminnych, który został poddany pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 



Uchwała Nr XXXIII/210/18 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za zajecie 

pasa drogowego dróg gminnych jest załącznikiem do protokołu. 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ 

LOKALU MIESZKANIOWEGO NR 2 STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY 

JANÓW. 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż 

najemca, który wynajmował mieszanie przy ulicy Browarnej zrezygnował z kupna tego 

mieszkania. I zachodzi konieczność podjęcia uchwały na wyrażenie zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkaniowego stanowiącego własność gminy Janów. 

Wobec braku uwag został odczytany projekt uchwały nr XXXIII/211/18 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż lokalu mieszkaniowego nr 2 stanowiącego własność Gminy Janów, który 

został poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych przy 

jednym glosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymujących. 

Uchwala Nr XXXIII/211/18 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkaniowego nr 2 stanowiącego własność Gminy Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA TYGODNIOWEGO 

OBOWIĄZKOWEGO WYMIARU GODZIN ZAJĘĆ DLA PEDAGOGÓW, 

PSYCHOLOGÓW, LOGOPEDÓW, TERAPEUTÓW PEDAGOGICZNYCH I 

DORADCÓW ZAWODOWYCH ZATRUDNIONYCH W PLACÓWKACH 

OŚWIATOWYCH PROWADZONYCH PRZEZ GMINĘ JANÓW.  

 

 Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż nową 

uchwałę podejmujemy w związku z tym że paragraf odnośnie wejścia w życie uchwały nie 

zawierał daty wejścia wżycie uchwały, czyli 1 września 2018 roku. Dlatego musimy podjąć 

nową uchwałę. Wobec braku uwag został odczytany projekt uchwały nr XXXIII/212/18 w 

sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Janów, który został poddany pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/212/18 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i 



doradców zawodowych zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ODWOŁANIA CZŁONKA KOMISJI 

REWIZYJNEJ RADY GMINY JANÓW. 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż na 

ostatniej sesji Pan Wacław Raczkowski złożył rezygnację z członka komisji Rady Gminy z 

Komisji Rewizyjnej oraz z Komisji Rolnictwa i Drogownictwa. Każde odwołanie z komisji 

musi być potwierdzone poprzez podjęcie uchwały odwołującej członka komisji. I należy podjąć 

taką uchwałę. 

Wobec braku uwag został odczytany projekt uchwały nr XXXIII/213/18 w sprawie odwołania 

członka komisji rewizyjnej Rady Gminy Janów, który został poddany pod głosowanie. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach 

wstrzymujących. 

Uchwała Nr XXXIII/213/18 w sprawie odwołania członka komisji rewizyjnej rady gminy 

Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ODWOŁANIA CZŁONKA KOMISJI 

ROLNICTWA I DROGOWNICTWA RADY GMINY JANÓW. 

 

 Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, tak jak 

podobnie przy poprzedniej uchwale należy podjąć uchwałę odwołującą członka Komisji 

Rolnictwa i Drogownictwa. 

Wobec braku uwag został odczytany projekt uchwały nr XXXIII/214/18 w sprawie odwołania 

członka komisji rolnictwa i drogownictwa Rady Gminy Janów, który został poddany pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych przy 3 głosach 

wstrzymujących. 

Uchwała Nr XXXIII/214/18 w sprawie odwołania członka komisji rolnictwa i 

drogownictwa Rady Gminy Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

14. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXXII SESJI RADY GMINY. 

 



 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z 

XXXII sesji Rady Gminy opowiedziało się 12 Radnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

15. WOLNE WNIOSKI. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski zabrał głos mówiąc, iż wpłynęło 

pismo do Rady Gminy od Pana Arkadiusza Arciuch z prośbą o dofinansowanie zakupu części 

do przystosowania maszyn rolniczych do jednej ręki z powodu utraty ręki.  

 Przewodniczący Rady poinformował, iż podobne pismo wpłynęło do Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Janowie. Pani Dyrektor poinformowała, ze prośba zostanie 

rozpatrzona pozytywnie i taka pomoc zostanie udzielona.  My jako Rada Gminy nie możemy 

takich dofinansowań udzielać prawo nam zabrania. Podanie w załączeniu do protokołu. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady odczytał zawiadomienie z Powiatowego Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego w Sokółce do Urzędu Gminy Janów z przeprowadzonej kontroli 

dotyczącej budowy targowiska w Janowie. Pismo w załączeniu do protokołu. 

  

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski złożył życzenia z okazji Dnia 

Samorządowca wszystkim osobom pracującym w samorządzie. 

 

Mieszkaniec Janowa Pan Dariusz Turel – zapytał Panią Skarbnik jakie mamy w tej chwili 

zadłużenie gminy 

Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan -  udzieliła odpowiedzi, mówiąc iż na chwilę obecną 

zadłużenie wynosi 5 800 000 zł. 

Mieszkaniec Janowa Pan Dariusz Turel – zwrócił się z wnioskiem o obniżenie 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Janów. Kolejny wniosek jest taki aby Radni wymusili na 

Wójcie uregulowanie statutu zatoki autobusowej. Wójt powinien wystąpić do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o wymalowanie linii oddzielającej zatokę autobusową od parkingu dla 

samochodów prywatnych. To załatwiło by sprawę mandatów i parkowania na zatoce i pozwoli 

Policji zająć się swoją pracą. 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – podziękował za współpracę i zrezygnował z 

funkcji radnego Gminy Janów 

Pan Czesław Hniedziejko opuścił posiedzenie sesji  



Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski- powiedział, ze zostanie to zapisane w protokole, 

może to wystarczy ale zostanie to sprawdzone i rozpatrzone w sensie prawnym.  

Sekretarz Gminy odniósł się do wniosku o obniżenie wynagrodzenia dla Wójta Gminy mówiąc, 

że zmieniło się rozporządzenie odnośnie wynagradzania osób z powołania i z wyboru. I te 

stawki zostały obniżone około 20%, także czy ktoś chce czy nie uchwałę odnośnie 

wynagrodzenia Wójta i tak trzeba będzie podjąć do końca czerwca, aby wynagrodzenie od lipca 

było ustalone zgodnie z nowym rozporządzeniem, które będzie obowiązywało. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko - udzielił odpowiedzi odnośnie parkingu. Powiedział, 

że sprawa jest już zamknięta. Jest to droga wojewódzka i Dyrektor Zarządy Dróg 

Wojewódzkich w Białymstoku na ten temat już się wypowiedział. Sprawa jest taka jeśli 

chcielibyśmy robić ten parking to najpierw trzeba zrobić projekt i uzgodnić go z Komendą 

Wojewódzką Policji w Białymstoku od spraw Ruchu Drogowego. Dopiero wtedy można 

przystąpić do realizacji projektu.  

Mieszkaniec Janowa Pad Dariusz Turel – powiedział, iż ma nadzieję że Wójt mając tak 

dobry kontakty z Panem Sulimą potrafi przeforsować projekt parkingu i zadbać o 

bezpieczeństwo swoich mieszkańców Janowa 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi, mówiąc że bardzo dobrze 

współpracuje z Panem Sulimą i w wielu sprawach współdziałamy ale proponuję aby to Pan 

Turel wystąpił do Pana Sulimy w sprawie projektu, bo jak ja wystąpię to znów będzie to 

nieważne. 

 

16. ZAMKNIĘCIE SESJI. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XXXIII sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz              Antoni Rymarski 

 


